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RØNNE, hvor 4 kandidater 

Valget til det nye kontaktudvalg - KU - er nær. 

I denne uge udsendes blå/gule/grønne stemmesedler 

i genbrugs-kuverter, som også er svar-rudekuverter! 

RC-PERSONEL har igen sørget for adressering i form 

af etiketter med AFD.NR., FUNKTIONÆRNR., og NAVN. 

(Evt. reklamationer i forbindelse med stemmesedlerne 

skal omgående rettes til ASEP, Rialto, der som 

bekendt er formand for Det Permanente Valgudvalg.) 

Men der bliver kun sendt stemmesedler til de områder, 

hvor der er opstillet flere kandidater end der skal 

vælges. É 

Det gælder: RIALTO + FALKONER ALLE 7 + TELEGRAFVEJ + 

kæmper om 3 pladser, det gælder: PRÆSTØ, hvor 3 kandidater kæmper 

om 1 plads og det gælder: AALBORG + SKIVE, hvor hele 5 kandidater kæmper om 1 plads. 

Derimod får vælgerne i FALKONER ALIE 90, GLOSTRUP, ODENSE + FREDERICIA, GULDSMEDGADE, 

FISKERGADE + BRABRAND ikke tilsendt stemmesedler, da kandidaterne i disse områder vælges 

uden afstemning. 

Valgredaktionen har i lighed med sidste år tilsendt samtlige kandidater et spørgeskema 

med flg. spørgsmål: 

1) HVORDAN VURDERER DU KONTAKTUDVAILGETS INDSATS INDTIL NU? 

2) HVILKE OPGAVER KAN/BØR KONTAKTUDVALGET PÅTAGE SIG FREMOVER? 

3) HVAD VIL DU GØRE FOR AT FORBEDRE KONTAKTEN PÅ RC? 

og for dem, der ikke ville nøjes med disse "ledende" spørgsmål, rubrikken: 

FORØVRIGT MENER JEG, AT ... 

KREDS | INIT | NAVN RC ADRESSE OMRÅDE 

1-3 FLB | Flemming Boysen RIALTO + FALKONER ALIE 7 +| 1 A 
TSP | Torben Stig Petersen TELEGRAFVEJ + RØNNE 
PER Poul Erik Røng 

JTV | Jørgen Toft Valentin 

ag CHD Carl Henrik Dreyer FALKONER ALLE 90 1B 

5 | on |-01e Nøhr GLOSTRUP 2 
BSR |! Bjarne Schelde Rasmussen 

7 KIB | Klavs Bormann PRÆSTØ 3 

JØC | Jørgen Clemmensen 

FRJ Frank Jensen 

8” | PKR | Per Kristiansen ODENSE + FREDERICIA 4 

9" | ILIM | Leif Leon Madsen GULDSMEDGADE 5 A 

10 i ABIL |! Erling Abildgaard FISKERGADE + BRABRAND 5 B 

11 HIB | Henning Lambert Bruun AALBORG + SKIVE 6 
DC Dan Crandal 

PHH | Poul Henning Hald 
JYT | Jytte Nielsen 
GO Gert Sandy Osterode 

x)  Kandidaterne vælges i denne kreds uden afstemning



Vi starter med Område 1A: RIALTO + FALKONER ALLE 7 + TELEGRAFVEJ .+ RØNNE, blå stemme- 

sedler, hvor der skal vælges 3 ud af følgende 4 kandidater: 

233 IIDIDIDIIDPIDIDDDPPPDDDDIDPIDDPDDDDIDDDIDDDIDIDDDDDDIDDIDDDIVPIDDDIDIDDDDDDIDDDDDDD: 

FIB Flemming Boysen AFD: 2260 Planlægger ÅRG: 1975 E | 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<E<<<<<<<< <<< <<< S<<<<< KS << <<< K<<<<<<<<<K << <<< <<< <<< <<< S<<<< << <<< 

ad 1: Kontakudvalget har udført, hvad man med rimelighed kan forvente, når man tager 

den meget ringe medarbejder-opbakning i betragtning. (Det må til tider have været fru- 

strerende at sidde i udvalget). 

ad 2: Alt hvad medarbejderne kan blive enige om at give udvalget mandat til 

ad 3: Der bør på gruppe/afdelings-niveau arrangeres flere og hyppigere korte møder 

om aktuelle problemer. 

Forøvrigt mener jeg, at medarbejderne til enhver tid har det kontaktudvalg de fortjener. 

>>>2>2227222222272222222722222222222222222222222222227272222 27272222 27272222272222722272272227 

TSP Torben Stig Petersen AFD: 2260 EDB-Konsulent ÅRG: 1965 | 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: KU”s indsats har ikke været stor i det forgangne år, og resultaterne endnu mindre. 

Dette skyldes dog ikke KU alene, men vel nok indstillingen, både hos DIR og med- 

arbejdere. Det skal dog bemærkes, at det er lykkedes os, at få skrifter ang. løn- 

runden igennem til bestyrelsen ved hjælp af vore bestyrelsesrepræsentanter, og vi 

mener også at kunne genkende en mørk skygge af et forslag som vi fremsendte til 

DIR angående den dengang kommende lønrunde. 

ad 2: Vort primære formål er. informationsformidling: 

a) fra bestyrelsesrepræsentanter til KU videre ud til medarbejderne via RC”t & HØRT 
by fra organisationen til medarbejderne 
c) fra medarbejderne til organisationen dér, hvor den normale kommandovej ikke er 

hensigtsmæssig. 

Sekundært har vi ved forhandling med DIR tilstræbt at få ens ordninger for alle 
regioner i hele landet. Jeg tænker her på rejseafregninger, diætordninger, bil- 

ordninger, hævet kilometertaksten m.m. Alt dette har vi foreslået nedfældet i en 
personalehåndbog, således at disse ting kunne administreres ensartet. Men disse 
forslag må også være i hvert fald sekundære for DIR. 

ad 3: Det er meget vanskeligt at forbedre informationsformidlingen, især på grund af de 

geografiske placeringer over. hele landet, og de dermed forbundne specialinteresser. 

Jeg har kun ét forslag: Brug KU! 

Forøvrigt mener jeg, at en blank stemme ved valget er også en stemme for KU, husk det! 

777777777777777777777777772777277777727777272777277777272772777727777577777777777772777777277 

PER Poul Erik Rønø AFD: 2260  Planlægger ÅRG: 1975 E | 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: KU har efter-min mening indtaget en alt for "vattet" holdning til tingene. De for- 

hold, som KU har beskæftiget sig med, har gennemgående været af ringe betydning. 

Rent kvalitativt bedømt står resultaterne derfor ikke mål med de anstrengelser, 
der er udfoldet for at nå dem. 

ad 2: Rent generelt bør KU varetage RCmedarbejdernes interesser. Det kan bl.a. dreje 
sig om forbedring af arbejds- og lønforhold, vedligeholdelse/forbedring af arbejds- 

klimaet og formidling af information til og fra DIR. 

ad 3: En væsentlig forbedring af kontakten på RC kunne opnås ved jævnlige møder mellem 

det lokale KU-medlem og en mindre gruppe/afdeling. Herved kunne man opnå: 



(PER) 1) Medarbejderne kunne blive orienteret om KU”s arbejde og resultater. 
2) KU kunne blive orienteret om medarbejdernes forslag/ønsker/klager. 

Forøvrigt mener jeg, at KU ikke længere bør være tilfreds med blot at overleve, men bør 
indtage en mere aktiv holdning uden dog at få fagforeningstilbøjeligheder. 

>7777777777777777777777277777277772777272727227227727722722727272222222222222222222222225)7 
JTV Jørgen Toft Valentin AFD: 2260  Planlægger ÅRG: 1975 
<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: Jeg må tilstå, at jeg hidtil ikke har haft et reelt indtryk af, at KU har gjort 
sig særlig bemærket, måske lige med undtagelse af enkelte sporadiske opslag på 

opslagstavlerne og så selvfølgelig RC”t & HØRT. 

ad 2: Det er sikkert sagt mange gange ridligere: at de sociale relationer mellem med- 

arbejderne bør udbygges såvel vertikalt som horisontalt i systemet. Jeg mener, 

at KU helt kontant må formulere sine formål, som derefter må søges opnået ved 
koncentreret og målrettet indsats. 

ad 3: Jeg synes, at KU skal undgå fagforeningsagtigt arbejde, Jeg vil derfor virke for, 
at KU laver arrangementer på det selskabelige og kulturelle område. Måske skulle 
KU være det styrende organ for lokale personaleforeninger? 

Forøvrigt mener jeg, at selvom KU skulle gøre sig særlige anstrengelser for at forbedre 
kommunikationen, er der altid nogle der alligevel ønsker at holde sig for sig selv. 

Kommunikation skal, for at kunne føre til noget positivt være tovejs. Tovejs kommunika- 
tion kunne også kaldes en inter-aktion. Der findes ingen inter-aktion, hvis der ikke er 
mindst to punkter. Mangler det ene punkt (læs= han er uvillig), synes jeg man skulle 
erkende det. Med andre ord: hvis man klager over manglende kommunikation, kan det også 

være, at det er fordi man som modtager af information er blind for de signaler, der kan 
ligge i et budskab. Og overfor den slags er alle forsøg virkningsløse. 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku 

Så kommer turen til Område 1 B: FALKONER ALLE 90, hvor kandidaten allerede er valgt 

uden afstemning, nemlig: 

%>>27222722222222222222222555552555225525552552225555552532252 5255225 >522>2)22352255 2552555) 
CHD Carl Henrik Dreyer AFD: 2830 Systemprogrammør ÅRG: 1973 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: Stort set et tandløst organ, der ikke har magt, muligheder eller midler til andet 

end at tale. Det sidste års tid, hvor jeg har haft fornøjelsen at være medlem af 
KU, har KU i sin tale nærmet sig de menige medarbejdere, hvilket jeg selv har 
arbejdet for. 

ad 2: 1) Støtte det lokale sammenhold + organisation. 
2) Lytte endnu mere til stemmerne nedefra (og ikke oppefra). 

ad 3: - Ved at kontakte de grupper, der føler sig glemte, udskældte eller upopulære, eller 

blot har for få kontaktflader. Fx kunne man jo ringe til sin regionschef eller 
direktør en gang om ugen! 

Forøvrigt mener jeg, at de gode, gamle dage er og bliver gode, gamle og forbi. 

Konkurrencen er hårdere, nøden større, konflikterne skarpere. På lang sigt vil KU, 
som det er, ikke kunne bære dette. 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku



Næste hold kandidater er fra Område 2:"GLOSTRUP, og de er også valgt uden afstemning, 

, nemlig: 

"22222222222222222222232223223333333333333333333333333333333333333333IIIIIIISSIRDSISRRDSR 
ON Ole Nøhr AFD: 4810  Planlægningsassistent ÅRG: 1969 
<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< <<< << <<< <<< <<< << <<< <<< <<< << << <<< <<< <<< <<< <<< 
ad 1: For dårlig, derfor har jeg (på opfordring) meldt mig for at påvirke det fremtidige 

arbejde. 

ad 2: Personalets interesser som det primære - helt klart, men der må også være andre 
felter af almen interesse som KU kan/bør tage sig af. 

ad 3: I større grad anvende de medier, der allerede findes, bl.a. RC”t & HØRT. 

Forøvrigt mener jeg, at KU”s målsætning må kunne være genstand for en revision. 

LSE REAR ARLA L ALE R ERR RR2222222222222222222222222222222232223233223953 
BSR Bjarne Schelde Rasmussen AFD: 3420  EDB-Tekniker ÅRG: 1974 
<X<<C< << <<< <<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< <<< <<< <<< <<< <<< <<< <<< <<< <<< <<< << <<< << << 
ad 1-3: KU har indtil nu ikke været den store gevinst for medarbejderne, hvilket sandsyn- 

ligvis skyldes en meget stor DIR-skrivebordsskuffe, hvoe KU-forslagene enten er 
druknet eller fremlagt på så små lapper, at de er blæst ud i den blå sommerluft - 
med andre ord: det KU, der skal virke som en konstruktiv formidler DIR <-> medar- 
bejdere vil på disse vilkår ikke bestå inden for overskuelig fremtid, medmindre 
tærsklen af fordomme og reaktionær styrelse bliver overskredet. 
DIR og KU bør kunne diskutere "penge", uden at det virker som en tyrefægterarena, 
for som KU har fungeret indtil nu, er det KU, der er tyren og DIR fægteren, der 
endda oftest får både halen og begge ører. 
Modstanden fra flere sider angående KU”s mandat til at føre lønforhandlinger må 
langsomt sive ud. Resultatet fra sidste lønrunde bør følges op og styrkes (dog 
uden at den økonomiske baggrund skal hentes i personaleafgang). 
Iøvrigt bør KU medvirke til at styrke organisationen af RC-firmaidrætten, der på 
mange måder er med til at forbedre kontakten mellem de forskellige RC-afdelinger. 
Specielle KU-tavler efterlyses stadig. 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku 

Næste hold kandidater er fra Område 3: PRÆSTØ, gule stemmesedler, hvor der skal vælges 

1 ud af følgende 3 kandidater: 

7277777777777777777777777777722727722777227222222222227272222222222222222252222522222222555> 
KIB  SsKlavs Bormann AFD: 3350 Ingeniørassistent ÅRG: 1970 
<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< << <<< <<< << <<< <<< << <<< <<< <<< <<< <<< <<< 

ad 1: Negativt. - Den informationsformidling som jeg mener, at Kontaktudvalget bør ind- 
hente hos medarbejderrepræsentanter i bestyrelsen og videregive til alle medarbej- 
dere i organisationen, har efter min mening helt manglet. 
Mangel på information mellem bestyrelse/ledelse og medarbejderstab,. mener jeg er 
en medvirkende årsag til at medarbejderne bliver mere ligegyldige og negative 
overfor virksomhedens målsætning og organisation som helhed. 
(Jeg mener ikke, at KU har gjort nok ved denne informationsformidling). 

ad 2: Jeg mener, at Kontaktudvalget skal gå i gang med, at finde en måde at formidle 
information på - en måde, som medarbejderne kan forstå, og som formentlig vil bi- 
drage til, at interessen for arbejdspladsen vil blive mere positiv end den er lige 
i øjeblikket. 

- Tænk, hvis vi kunne få skabt en mere levende og medmenneskelig atmosfære på vor 
arbejdsplads -. ' 

ad 3: Inden for den tid, i arbejdstiden, som afdelingen i Præstø kan/vil afsætte til evt. 
møder og anden form for kontakt med de enkelte medarbejdere/grupper, vil jeg forsøge, 
at bidrage til en forbedret informationsformidling hele arbejdspladsen igennem. - 
En information, der ikke er i modstrid med Kontaktudvalgets formål. 
- Hvis jeg bliver valgt - vil jeg føle det som min opgave, i samarbejde med de 
øvrige KU-medlemmer, at arbejde for et godt og inspirerende arbejdsklima for alle 
medarbejderne. 



>7>2225525522223722522525552522555225252255555235>55522555555222555555555555555555555555) 
JØC … Jørgen Clemmensen AFD: 3350 Smed ÅRG: 1974 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<X 

ad 1: Der har været for ringe information til medarbejderne. 

ad 2: Medvirke til større information til medarbejderne ved fx at etablere et samarbejds- 
udvalg på den enkelte arbejdsplads, i dette tilfælde RC i Præstø. 

d Ovennævnte kontaktudvalg skal således bestå af en medarbejder fra hver gruppe på 
afd., som så kan videregive deres ønsker osv. til KU-medlemmet, som igen går videre 
til KU med problemet. 

É 

Forøvrigt mener jeg, at bladet RC”t & HØRT er for "teknisk" præget og bør være lettere 
(læseligt) tilgængeligt, hvilket også vil bevirke en øget interesse for at læse det. 

KRSSIISDIISDIIIDIIDDIIIIDIDIISSDIIIIIIDIDDIIDIDIIDIIDDIDIIIDIDIIIIIIIIIDIDIIIIDIIIIDIDIIS 
FRJ Frank Jensen AFD: 3350 Smed ÅRG: 1973 
<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< <<< <<< << << <<< <<< <<< <<< <<< << <<< << <<< <<< << <<< <<< <<< <<< <<<<< 

ad 1: Ikke godt nok, men håber det bliver bedre! 

ad 2: At sørge for information, og holde kontakt med DIR og de øvrige afdelinger. 

ad 3: Ved eventuelt at lave nogle samarbejdsudvalg, som igen skal samarbejde med KU. 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku 

Næste kandidat er fra Område 4: ODENSE + FREDERICIA, og han er valgt uden afstemning, 

nemlig: 

%7772>2222222222222222222222227225 22552222 22 27222272 22222222 2222222 222222 2722277 

PKR Per Kristiansen AFD: 3220  EDB-Konsulent ÅRG: 1966 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: På enkelte områder har KU”s indsats været ganske god, medens indsatsen på andre 

områder har været ringe. 

ad 2: De opgaver KU bør tage sig af skal opstå spontant som ønsker og krav fra kollegerne 

på RC. 

Forøvrigt mener jeg, at alle ansatte på RC bør slutte op om KU og benytte dette som et 

organ til at løse problemerne inden utilfredshed og konflikter opstår. 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku 

Næste kandidat er fra Område 5 A: GULDSMEDGADE, og han er også valgt uden afstemning, 

nemlig: 

>323232223232222222222222222222322232222332323 3232322 22D2DDDDDDDDDDDDDDDDSDDEDPDDPPDPDSRDDDDDDDDØG 

LIM  SIeif Leon Madsen AFD: 4250  Ingeniørassistent ÅRG: 1963 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< <<< <<< <<< <<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: KU har virket rimeligt, med de bestående arbejdsvilkår, sådan at forstå, at 

gældende praksis er meget vanskelig at ændre, og det er ligeledes svært at få 

indflydelse på personalespørgsmål. 

ad 2: Som navnet siger: holde kontakt, op og til siderne. Prøve stadigvæk at få nogle 

ens retningslinier frem for personalet på RC (se syltekrukken). Formidle oplysninger 

og kontakter omkring lønforhandlinger, og ellers være åbne for nye ideer fra vælgerne. 

ad 3: Kontakten mellem KU og resten af systemet er blevet forbedret i det forløbne år, 

mest på grund af lønforhandlingerne, som rystede afdelingerne bedre sammen. 

Forøvrigt mener jeg, at KU i sin nuværende udformning, med begrænsninger, er bedre end 

ingen KU, da der trods alt er en vis formidling af nyheder, samt en beskeden kontakt med 

DIR, 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku



U 

" Næste kandidat er fra Område 5 B: FISKERGADE + BRABRAND, og han er også valgt uden 

" afstemning, nemlig: 

>>7777227527222272272222222 22222222 27 2222222 27727 2227 72222272272727722727227277727777777 

ABIL Erling Abildgaard AFD: 2420  EDB-Konsulent ÅRG: 1975 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: Jeg har ikke mærket så meget til KU”s arbejde, men jeg ved ikke om præmisserne 

giver mulighed for bedre resultater. 

ad 2: KU skal beskæftige sig med alle de opgaver, der vedrører relationer mellem de 

ansatte og Regnecentralen A/S. 

ad 3: Med relevante opgaver for KU vil kontakten indenfor RC blive kraftigt forbedret. 

Forøvrigt mener jeg, at KU må enten beskæftige sig med emner, der interesserer (engagerer 

?) medarbejderne eller må imødese sin sultedød. 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku 

Næste hold kandidater er fra Område 6: AALBORG + SKIVE, hvor der skal vælges 1 ud af 

følgende 5 kandidater (på grønne stemmesedler): 

>727777777777777777727772772722727277722222772222277722222277222722227272727277777727722222272777 
HIB Henning Lambert Bruun AFD: 2520  EDB-Konsulent ÅRG: 1975 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

ad 1: Jeg formoder, at en god del af arbejdet indtil nu har været at finde ud af hvilke 

interesse-områder, man kan behandle i dette forum. Og det er sikkert vanskeligt, 

både for KU og for DIR. 

ad 2: - Bedre kontakt mellem DIR og de enkelte centre. 

- RC-lønstatistikker sammenlignet med diverse relevante lønstatistikker (DA”s, 
HK”s, PROSA”s, TL's, IS”s, DIF"s m.fl.) 

- "Tillidsmands"-beskyttelse af KU-medlemmer. 

ad 3: Kontakten i de enkelte centre er vel i dag så god, som den kan være, når man 

arbejder 50-100 mennesker sammen. Det er urealistisk romantik at tro, at samværet 
i og uden for arbejdstiden da kan være ligesom når man arbejder 10-20 mennesker 
sammen. 

Forøvrigt mener jeg, at RC i det store hele er en god arbejdsplads. 

)DPIDIDDIDIDDIDDDDIDDIDDDIDDDDDDIIDDDDDDDDDIDIDDIDIDDDDIDDDDDDDDDDIDDIDDDDDIDDIDDDDDDDDD 
DC Dan Crandal AFD: 2520. EDB-Konsulent ÅRG: 1963 

CKLELECELLECLSLELSCELSLLLECECELKLLELECLLCLELCELLELLCLELCLESLECLECCECCCELCLLLELLELLLLLELLLLLLCLCLLK 

ad 1: I denne del af landet har vi ikke mærket noget til KU”s arbejde, og de rygter, der 
har verseret om KU”s indsats, kan ikke gøres til genstand for nogen vurdering. 

ad 2: Forsøge at forbedre RC som virksomhed og som arbejdsplads, dermed menes, at 

ledelsen skal lære at forstå og værdsætte de meniges indsats og de menige skal 

lære at forstå at ledelsen ønsker at køre RC bedst muligt i forståelse med 

samtlige medarbejdere. 

ad 3: Jeg vil gøre hvad jeg kan, for at forbedre ånden i hele organisationen, nedbryde 

skranker op, ned og til siderne, så RC bliver en attraktiv arbejdsplads, hvor 
man har lyst til at være, også mandag morgen. 

Forøvrigt mener jeg, at det KAN nytte! 



>22223232223322222233222322223222323233333222233233223323323333333333333ISIIIIIIIISSRIDSRDE 
PHH Poul Henning Hald AFD: 2520  EDB-Konsulent — ÅRG: 1968 
<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< <<< <<< << << <<< <<< <<< <<< << << <<< << 
ad 1: Burde markere sig noget stærkere, men har dog på nogle punkter gjort et udmærket 

stykke arbejde. 

ad 2: Markere sig stærkere i løsningen af de opgaver, der opstår hen ad vejen med det 
formål at forbedre samarbejde og sammenhold på RC. 

ad 3: Deltage aktivt i KU”s arbejde og efter bedste evne markere KU som en del af RC. 

77777777775777777752775777725775555752757277557755557552755525525255 55555253 5555 55555) 
JYI Jytte Nielsen AFD: 2550  Tasteoperatør ÅRG: 1973 
<X<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< <<< << <<< << <<< << << <<< << <<< << << <<< <<< 

ad 1: Det er svært at vurdere KU”s indsats, da jeg synes at medarbejderne får for lidt 
information om hvad det foretager sig. 

ad 2: KU bør fremover sørge for, at alle får en dansk fremmedordbog, da jeg synes, at 
der bliver brugt mange fine ord (fx i RC't & HØRT) som man ikke forstår. 

ad 3: ? 

Forøvrigt mener jeg, at lønrunden skal starte noget før. 

secs AAA AARS ERRE RA E LER RRRRR22222222222222222222222333 3333333 333333 3299; 
GO Gert Sandy Osterode AFD: 2540  Programmør ÅRG: 1969 
<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< << <<< << <<< <<< <<< << << <<< <<< <<< <<< <<< 

Bat: Por svagt. 

ad 2: Åben lønpolitik (alle ved hvad alle får). 
Overarbejde/afspadsering/stempelure OSV. 

Evt. fast løntrin. 
Fagforening. 

Mere information til alle medarbejdere. 
Undgå de idiotiske tilstande omkring 1/6 (mere snak - mindre handling eller omvendt) 

ad 3: Afstemning blandt hele personalet om de 4 første af ovennævnte punkter. 
Budbringer af al KU-indsats og diskussioner via opslag og møder. 
Privat tlf: 08-256700 imellem 18.30 og 18.35 efter forudgående aftale. 

Forøvrigt mener jeg, at 1) KU skal mere end formidle information, evt. som tillidsmænd/ 
kvinder. 2) Alle medarbejdere bør stemme både til KU og PG. 

3) Alle medarbejdere bør tilkendegive tilfredshed/ utilfredshed 
med KU og PG-personer. 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku 

Og så er der altså ikke flere kandidater i denne omgang! 

Der er afsat en uge til returnering af stemmesedler - de skal være returneret 

SENEST TORSDAG DEN 7. OKTOBER 1976 

og resultatet vil blive offentliggjort - via opslagstavler - senest den efterfølgende 

torsdag. 

VAIGREDAKTIONEN ØNSKER ALLE - SÅVEL KANDIDATER SOM VÆLGERE - ET GODT VAIG! 

kukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukukuku


